
Beste gemeenteraad, 
 
Graag vraag ik uw aandacht voor 2 punten. 

1. Het speelplaatsenbeleidsplan. 
2. Een veilige fietsroute voor de kinderen die komen te wonen in de nieuwe 

(toekomstige)wijken om naar en van een basisschool te kunnen fietsen.  
 
Ad 1. Bij iedere nieuwe wijk komen speeltoestellen. Wanneer ik voorbij de vuurvlinder fiets staan dan 
(voor volwassene) prachtige speeltoestellen, maar helaas de speelwaarde is een stuk minder groot 
dan bv van de speeltoestellen die staan op het oranjeplein. Met speelwaarde bedoel ik de leeftijd 
van de kinderen die er spelen, maar ook de duur dat ze er spelen en de variatie die ze in hun spel tot 
uitdrukking kunnen brengen. Het zou fijn zijn wanneer u daar, bij een volgende keuze en realisatie 
van een speelplek rekening mee wilt houden. Dit om het buiten speel te bevorderen door het plezier 
en de speelduur van kinderen middels een bewuste keuze van de speeltoestellen te vergroten. We 
hebben een jeugd gemeenteraad, zou het geen idee zijn om hen in de keuze van de speeltoestellen 
een stem te geven?? 
 
Ad2. Het is mij opgevallen dat in de plannen van de bouwactiviteiten op het Van Besouw 
fabrieksterrein en dat geldt ook voor de bouwplannen op het gebied van Van Puijenbroek, geen 
rekening gehouden is met een veilige fietsroute (m.n. voor de kinderen die er komen te wonen) 
zodat ze veilig vanuit huis naar een basisschool kunnen fietsen. Ook hier vraag ik met klem aandacht 
voor.  
 
Ik hoor graag of u deze aandachtpunten mee wilt nemen bij het realiseren van nieuwe woonwijken.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Inwoner 
 


